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Interpelacja 

Dotyczy: w sprawie współpracy z Uniwersytetem Rolniczym w zakresie leczenia dzikich zwierząt 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z dalszym procedowaniem budowy lecznicy dla dzikich zwierząt w Krakowie, pojawiającymi 
się problemami organizacyjnymi oraz trudną sytuacją finansową Miasta, zwracam się z uprzejmym 
zapytaniem dotyczącym działań podjętych w tej sprawie przez władze Miasta. 

W szczególności chciałbym zapytać: 

1. Czy urzędnicy Miasta w ciągu ostatnich dwóch miesięcy formalnie zwracali się z zapytaniem do 
Uniwersytetu Rolniczego w Krakowie o możliwość współpracy w zakresie leczenia dzikich zwierząt 
z terenu Krakowa? 

2. Czy Uniwersytet Rolniczy posiada infrastrukturę oraz specjalistów umożliwiających leczenie dzikich 
zwierząt? Jeśli tak, jakie gatunki zwierząt mogłyby być tam leczone? 

3. Od kiedy ewentualna współpraca z Uniwersytetem Rolniczym mogłaby być nawiązana? 

Wnoszę również o skierowanie formalnego zapytania w tej sprawie do władz Uniwersytetu Rolniczego w 
Krakowie. Wraz z mieszkańcami oczekuję na pisemną odpowiedź oraz załączenie skanu pisma otrzymanego 
od Uniwersytetu Rolniczego. 

 

Z poważaniem 

Marek Sobieraj 

 

 

Marek Sobieraj 

Radny Miasta Krakowa 


